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Aika: 14.1.2019 
kello 16:00 

 
Paikka: Huone 203a 
 Konetekniikan talo 

  Otakaari 4 
 

Läsnäolijat:   Mia Roslund, puheenjohtaja  Visa Simola (poistui 11.1) 
Tuomas Rasku, sihteeri  Mikael Väisänen (saapui 11.1, poistui 15.2) 
Tuomas Orava 
Matias Saikku 
Emma Ryhänen 
Lionel Irrmann 
Laura Aalto 
Lauri Sääskilahti 
Jutta Kanerva 
Tommi Lehtovirta 
Ella Asikainen 

   

1. KOKOUKSEN AVAUS 
1.1 Mia Roslund julisti kokouksen avatuksi ajassa 16:06. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi. 
 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 

 
5. ILMOITUSASIAT 

5.1 Ei ilmoitusasioita. 
 

6. JÄSENASIAT 
6.1 Uudet jäsenet. 

Ei uusia jäseniä hyväksyttäväksi. 
6.2 Raadin palaute. 

Raati kävi läpi palautetta viikkotiedotteen, nettisivujen ja killan sääntöjen osalta. 
Raati kiittää palautteesta ja ottaa sen huomioon tulevassa toiminnassaan. 

 
7. YLEISTÄ 

7.1 Kuulumiskierros 
Roslund: Olin äsken poraamassa kalliota. 
Rasku: Hyvää kuuluu. Haen kesätöitä vimmatusti. 
Orava: Hyvää kuuluu. Urheilen tänään paljon. 
Saikku: Maalasin viikonloppuna kalusteita ja päivitin killan nettisivuja. 
Ryhänen: Naurattaa. Kuuluu hyvää. Hommia on paljon, mutta kivaa on. 
Sääskilahti: Väsyttää. Painin aamupäivällä Pythonin kanssa. 
Aalto: Hommaa on paljon, ja stressiäkin. Kivaa on silti. 
Lehtovirta: Hyvää kuuluu. Arki alkaa normalisoitua. Urheilu on kivaa. 
Kanerva: Olen muuttamassa paraikaa. Homma on pian valmis. 
Asikainen: Ihan hyvää kuuluu. Pidän tämänhetkisestä säästä. 
Irrmann: Minulla on paljon hommia. Menen huomenna urheilemaan. 
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Visa Simola: Twerkkasin perjantaina. 
7.2 Toimintasuunnitelmat ja budjetit 2019 

Google Drivessä on budjettityökalu. Budjetit ja toimintasuunnitelmat tulee tehdä 
tammikuun loppuun mennessä. 

7.3 Menneet tapahtumat 
7.3.1 IK-FK sillissitsit 

Sitsit onnistuivat hyvin ja ihmiset viihtyivät. Oli mukavaa saada sitsikausi 
alkuun. Lukkarikisällit lukkaroivat hyvin. 

7.4 Vuosikokous 
Ehdotettiin vuosikokouksen ajankohdaksi 12.2. kello 16:00. Asia päätetään 
myöhemmin. 

7.5 Vuosijuhlaedustukset 2019 
7.5.1 Potentiaalin tasaus 98v. 16.2. 

 Sovimme ensi kokouksessa, ketkä edustavat kiltaamme tapahtumassa. 
7.5.2 Ympäristöteekkarikilta 26v. 22.2. 

Päätös: Rasku ja Sääskilahti edustavat kiltaamme 
Ympäristöteekkarikillan 26v. vuosijuhlilla. 

7.5.3 Pohjois-Pohjalainen Osakunta 9.2. 
Nykyisen tiedon mukaan kukaan raadista ei pääse edustamaan kiltaamme 
juhlaan. 

7.6 Talvipäivän rasti 
Varastoissamme on riittävästi välineitä, jotta voimme järjestää rastimme. Aalto 
käy 15.1. kaupassa tapahtumaan liittyen. Saikku kuljettaa autollaan rastiin 
vaadittavia tavaroita. Tapahtuman pukukoodi on haalarit. 

7.7 Raatipaidat 
Paitoihin painettava kuva on valmis. Simola kertoi, miten paidat tilattiin viime 
vuonna. 

7.8 Muu raatihärpäke 
Keskusteltiin eri vaihtoehdoista. Erilaiset poletit ja nauhat saivat kannatusta. 

7.9 Toimarisitsit 17.1.2019 
Sovittiin, että Orava hakee avaimet keskiviikkona. Kerrattiin vastuualueita. 
Aloitamme valmistelun kello 14:00. Orava ottaa päävastuun loppusiivouksesta. 

7.10 Kide.app 
Entinen ”Bailataan.fi” on ottanut kiltaan yhteyttä yhteistyön merkeissä. Sovimme, 
ettemme aloita yhteistyötä Kide.app:in kanssa. 

7.11 Hankinnat 
7.11.1 Yleiset kiltahuoneen hankinnat 

Keskusteltiin mahdollisista hankinnoista kiltahuoneelle. Ehdotuksina olivat uusi 
printteri, säkkituolien lisätäyte, playstation-ohjaimet, ja raadin kopin 
remontointi. 

7.11.2 TTER-avustuksen hakeminen Raksa rockin äänentoistoon 
Kilta tarvitsisi subwooferin ja uuden mixerin. Myös killan omasta ”dj-deckistä” 
keskusteltiin. TTER:n ensimmäinen avustushaku loppuu 20.1. Saikku ja Rasku 
suunnittelevat avustuksen hakemisen Atte Ahdin kanssa. 

 
8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA 

8.1 Pikku-IE:n perehdytys 

Perehdytys on pidetty ja se sujui hyvin. 

8.2 Kevään tapahtumat 
Seuraavat sitsit ovat ENG-sitsit. 

8.3 Yleistä infoa 
Keskusteltiin varaston käytöstä. 

8.4 LTMK:n edustaja 
Päätös: Valitaan Rosa-Maria Alaraasakka LTMK:n edustajaksi. 

9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA 
9.1 Vuosisopimustapaamiset 
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Tapaamiset ovat menneet hyvin ja yhteistyö yritysten kanssa jatkuu. 
9.2 Avainasiakasilta-kalvot 

Esitys on lähes valmis. Edustuskelpoisia kuvia voi etsiä killan kuvagalleriasta ja 
ehdottaa Aallolle tuleviin diaesityksiin. 

9.3 Sponsorit haalareihin 
Keskusteltiin A-insinöörien kanssa tehtävästä yhteistyöstä. 

 
10. OPINTOTOIMIKUNTA 

10.1 Kesätyösauna 
Tapahtuma on ensi viikolla ja sinne on varmistunut useampi yritysedustaja. 
Kanervalla on tapahtumassa apunaan 4 fuksia. 

 
11. FUKSITOIMIKUNTA 

11.1 Fuksien kuulumiset ja yleistä informaatiota 
Simola: Fukseille kuuluu hyvää. Puolivuotistarkistukset olivat ja menivät. Fukseja 
tulee rohkaista tekemään työpisteitään mahdollisimman pian. Raadin apua 
tarvitaan tulevissa kevään tapahtumissa 2.4. ja 6.4. 

 
12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA 

12.1 Ei esille nousseita asioita. 
 

13. RUUTISET-TOIMIKUNTA 
13.1 Uudet toimittajat 

Päätös: Valitaan toimittajiksi Eino Yrjänäinen ja Mikael Väisänen. 
13.2 Kilpailutukset 

Kilpailutukset ovat meneillään. 
 

14. EXCURSIOTOIMIKUNTA 
14.1 Ulkoexcursio 

Ensimmäinen ulkoexcursiotoimikunnan kokous on tämän viikon keskiviikkona. 
14.2 Kotimaan Pitkä 

Suunnittelu etenee hyvällä vauhdilla. Reissulle on alustavasti valittu jo muutama 
kohde. Tietynlainen ”hype” on aloitettu tapahtuman suhteen. 

14.3 Muut kevään tapahtumat 
Suunnitteilla on yksi tapahtuma muutaman yrityksen kanssa. Lisätietoja monesta 
asiasta saadaan tällä viikolla. 

 
15. RAHA-ASIAT 

15.1 Laskujen ja korvaustositteiden hyväksyminen 
Päätös: Hyväksyttiin liitteenä oleva korvaustosite. 

15.2 Budjetti 
Mikael Väisänen kertoi budjettityökalun käytöstä. 

 
16. TIEDOTUS 

16.1 Ei esille nousseita asioita. 
 

17. AYY 
17.1 Kiltakummi 

AYY:n kiltakummimme on Ellen Heikkilä. 
 

18. MAIK JA AA-KERHOT 
18.1 Kahvihetken järjestäminen uusille AA-kerhojen hallituksille 

Kahvihetkeä ja sen ajankohtaa suunniteltiin. 
18.2 MAIK 

MAIK:n hallituksen ensimmäinen kokous on 18.1. 
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19. RIL JA TEK 
19.1  Ei esille nousseita asioita. 
 

20. M.E.T.A 
20.1  Kesäpäivät 

Killan ja raadin kesäpäivien ajankohdista keskusteltiin. 
20.2 Ilmokilkkeen päivitys 

Irrmann on päivittänyt ilmokilkkeen rakennetta sopivammaksi GDPR:n suhteen. 
 

21. SEURAAVA KOKOUS 
21.1 Seuraavan kokouksen ajankohdaksi sovittiin 20.1. kello 19:00 vakiokokousajan 

mukaan. 
 

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
22.1 Mia Roslund päätti kokouksen ajassa 18:06. 

 
 
 
 

 

VAKUUDEKSI 
 
 
 
 

 
Mia Roslund Tuomas Rasku 
Puheenjohtaja Kirjuri-tiedottaja 
 

 


